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Skolebestyrelsen 
Ungarnsgade 13, 2300 København S 

T: 3317 5000 / E:  shorst14@gmail.com 
Skolenr. 31165 / Skolekode: 101058 / www.lps.kk.dk 

 
 
 

 

Referat 8. ordinære møde i skolebestyrelsen 
skoleåret 2021/22  

Onsdag d. 18. maj 2022 kl. 16.30–18.15 på Lilleskolen, Wittenberggade 2-4 
Deltagere: Sebastian, Allan, Nikolaj, Haydee, Camilla, Ellen, René, Frederikke, Mariane, Torben, 
Henriette (Ref:) 
 
DAGSORDEN (forventede starttider angivet i parentes) 
1.  O Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 

Referatet af 18.5.22 godkendt. 
Sebastian 
 

2.  O Meddelelser fra formanden 
Tre partier er blevet kontaktet da de har sat valgplakater op på skolens hegn. 
Valgplakater skal hænge på vejarealet, og det er skolens hegn ikke.  

Sebastian  
 

3.  O  Meddelelser fra skolelederen 
I dag har der været sidste skoledag for 9. klasserne. Festligt og med omsorgsfuldt 
karamelkast.  
Dimission er d. 21.6. i to hold med to afgangsklasser. 

Torben  
 

4.  O Meddelelser fra medarbejderrepræsentanterne 
Storskolen: 9.klasserne lavede et flot sceneshow på sidste skoledag. Skriftlig 
eksamen er vel overstået.  
Lilleskole: Vi har afholdt Skolernes Sangdag, det gik godt, og vi fik en 
opmærksomhed på at eleverne ikke har været i større forsamlinger længe.  
4.C har vundet andenpladsen i skole-OL, og er derfor inviteret til landsdækkende 
stævne i Billund. 
Der er pt mange ture ud af huset. 3.B har været på hyttetur med stor succes.  

René/Frederikke 
 

5.  O Meddelelser fra elevrådsrepræsentanterne 
Eleverne arbejder på at lave en Bytte-Biks hvor man kan bytte ting og øge genbrug. 

 

6.  O Orientering fra KKFO 
Vi har haft pædagogisk tilsyn, det gik rigtig godt.  
Der er startet 100 nye børn. Det går virkelig godt. De er en homogen gruppe.  
Vi er meget opmærksomme på elevernes trivsel.  
Disco-festerne har været en stor succes.  
2. årgangs overgang til Moselgade er gået rigtig godt. 

Haydee/Mariane 
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7.  D Drøftelse af ”Det gode frikvarter”, udearealer og udeaktiviteter 
Vi drøfter skolens arbejde med frikvarterer og brug af udearealer og drøfter ideer 
der kan arbejdes videre med. 
Skolens indledning: 

• Frikvartererne: Der er mange legemuligheder. Det nye kunstgræs på 
lilleskolen er meget populært.  

• Legepatrulje: 5. klasseselever har grønne t-shirts på. De sætter 
legeaktiviteter i gang med de andre elever. 5. årgang bestyrer også 
legeskuret, hvor andre elever kan låne legetøj med et lånerkort.  

• Samværkerne fra KKFO faciliterer 10 frikvarteret fra august til april. 
• Der er altid gang i leg og boldspil, på både Storskolen og Lilleskolen.  

Kommentarer: 
• Er der mulighed for kunstgræs på fodboldbanerne? Umiddelbart er det ikke 

en mulighed. 
• Lærerne på Storeskolen har diskuteret om de kan gå i Lergravsparken i 

pauserne. Men det er ressourcekrævende. 
• Gårdvagter: Eleverne kan opleve at de ikke får ordentlig hjælp til fx 

konflikter, men det kan være vanskeligt at finde hoved og hale i en konflikt 
med elever som lærerne slet ikke kender, derfor bruger mange lærere tiden 
lige efter frikvarteret til at løse konflikter. Kontoret indgår også i løsning af 
konflikter, og man skal være opmærksom på at opgaven gårdvagt er en 
tilsynsopgave.  

• Vi kan også tænke i små bede/blomsterkummer, for at gøre gården mere 
interessant. Dette vil i tilgift også kunne gøre en forskel for byens insekter. 

• På Lilleskolen bruges Lergravsparken i undervisningen.  
• Frikvarteret er elevernes frirum. De skal have stor indflydelse på, hvad der 

skal foregå. Det er vigtigt at eleverne oplever at de i høj grad selv kan 
bestemme hvad de foretager sig. 

Alle 
 

8.  O Budgetopfølgning 
Torben gennemgik forbruget indtil nu. Forbruget er som forventet i forhold 
til budgettet. 

Torben 
 

9.  D Skolebestyrelsens beretning  
Dette er den sidste beretning fra denne skolebestyrelse. Udkastet til beretningen 
kommer på det næste bestyrelsesmøde. Kom gerne med input, som sendes rundt til 
alle inden mødet. 
Beretningen skal forlægges ved et møde for forældrene. Det klarer vi typisk ved 
arrangementet for skolens fødselsdag i august. 
Punkt til beretningen: Affaldssortering.  

Sebastian 
 

10.  D/B Status på skolebestyrelsesvalg 2022 
Da fristen udløb, var der fire opstillede, men med den forlængede frist er vi nu 
oppe på syv, det betyder fredsvalg. Men vi mangler suppleanter. På første møde i 
den nye bestyrelse kan vi diskutere en ny forretningsorden, også i forhold til 
KKFO. Suppleringsvalg venter til efter sommerferien. 
De nye medlemmer inviteres med på sidste SB-møde 15. juni 
 

Torben 
 

11.  O Eventuelt 
Ønske om flere sæbedispensere på i kælderen på Storeskolen.  
Skolemælk: Det vedtaget politisk at skolemælk spares væk. 
Forældrearrangementet med Børns Vilkår: Skolen sørger for at sende materialet ud 
til kontaktforældrene/lærerne. Bestyrelsen tænker at kontaktforældrene kan spille 
en større rolle ved sådanne arrangementer. 
 

Alle 
 

12.  D Evaluering af mødet 
Godt møde. 
 

Alle 
 

13.  O Sager vedrørende enkeltpersoner 
Der forventes ikke store forandringer på personalesiden. 

Torben 
 

O: Orientering  D: Debat B: Beslutning 


